AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355,

Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Fax: (+965) 22275002

Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355،

حولي 32004، الكونت

هاتف: 22275000 (+965)

فاكس: 22275002 (+965)

الموقع الالكتروني: www.bbs.edu.kw



November 7, 2019

Dear Pre-K Parents,

We are so impressed with the progress our little ones are making in the Pre-K classes. The children have settled in nicely and have become very comfortable with the classroom setting.

As we will begin our 11th week of school, we wish to foster a little more independence for the Pre-K students who arrive for our **morning care** offered from 7:00 to 7:30 a.m. in the classrooms, prior to the school bell.

The drop-off **location** for our **morning care** will change from indoors to **outdoors**, beginning Sunday, November 10, 2019 to take full advantage of the nicer weather.

Gentle reminders are listed below:

- Morning Arrivals no school supervision before 7:00 a.m.
- Pre-K Morning Care 7:00 to 7:30 a.m. at playground #3, supervised by staff
- Before 7:30 a.m. When students arrive at school, they should put away their backpacks into their cubbies, before their parent or nanny escorts them to the outside morning care, at playground #3.

At 7:30 a.m., our staff will escort the children inside to begin their instructional day!

Please know that we are always here if you have any questions or concerns.

Always for children,

Anna Hutchison Fatina Khalaf

Preschool Principal Assistant Principal





AL-BAYAN BILINGUAL SCHOOL

P.O. Box 355,

Hawally 32004, Kuwait

Tel.: (+965) 22275000 Fax: (+965) 22275002

Website: www.bbs.edu.kw



مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة

ص.ب. 355،

حولي 32004، الكويت

هاتف: 22275000 (+965)

فاكس: 22275002 (+965)

الموقع الالكتروني: www.bbs.edu.kw



7 نوفمبر، 2019

حضرات أولياء الأمور الكرام،

كم نحن سعداء بالتقدم الذي أحرزه أطفالنا الصغار في مرحلة ما قبل الروضة. لقد استقر الأطفال بشكل جيد وأصبحوا مرتاحين للغاية في فصولهم.

مع بدء الأسبوع الحادي عشر من المدرسة، نود أن نعزز استقلالية أطفالنا بشكل أكبر عن طريق اجراء تغيير بسيط على الروتين الصباحي في الفترة من الساعة 7:00 إلى 7:30 صباحًا التي تسبق قرع جرس بداية اليوم الدراسي.

سيتوجه الأطفال عند وصولهم الى ساحة اللعب بدلاً من الفصول، و ذلك اعتباراً من الأحد 10 نوفمبر 2019، حتى يتمكنوا من الاستمتاع بالطقس الجميل.

نود تذكيركم بما يلي:

- لا يتوفر إشراف في المدرسة قبل الساعة 7 صباحًا.
- الأشراف الصباحي لمرحلة ما قبل الروضة سيكون من الساعة 7:00 حتى الساعة 7:30 صباحًا في الملعب رقم 3، تحت إشراف المعلمات و المساعدات.
- عند وصول الأطفال قبل الساعة 7:30 صباحًا، يجب عليهم وضع حقائبهم في الخزائن المخصصة و ذلك قبل أن يتوجهوا الى الملعب رقم 3 بصحبة ذويهم أو مربياتهم.

عند تمام الساعة 7:30 صباحًا ، ستصطحب معلماتنا الأطفال الى فصولهم لبدء يومهم الدراسي.

لا تترددوا، في حال احتجتم، الاستفسار عن أي أمر يخص الموضوع.

أنـــا هاتشسون فاتـــنة خــلف

مديرة مرحلة ما قبل المدرسة مساعدة مديرة مرحلة ما قبل المدرسة



